
Fra: Lisbeth Alvær 
Sendt: 30. juni 2014 13:54 
Til: 'Lars-Erik Ervik' 
Kopi: Tore Rikstad 
Emne: SV: Asfaltering i Langhøyane byggjefelt 
 
Hei igjen! 
Vegstrekningen i Langhøyane som du viser til er som sagt på den administrative prioriteringslista, og vi 
reknar med at denne vil bli asfaltert med midlar frå årets budsjett i løpet av hausten. Det er dette 
området som også er omtalt i avisa, og informasjonen er henta frå anbodsdokumentet som har lagt på 
Doffin.  
 
Ønskjer deg og dei øvrige innbyggjarane i Langhøyane ein riktig god sommar! 
 
Mvh, 
Lisbeth T. Alvær 
kommunalsjef drift og forvaltning 
Radøy kommune 
Tel. 56349019 
 
 
Fra: Lars-Erik Ervik [mailto:larserikervik@gmail.com]  

Sendt: 20. juni 2014 11:40 

Til: Lisbeth Alvær 
Emne: Fwd: Asfaltering i Langhøyane byggjefelt 

 

Hei 

  

Ser ein liten notis i avisa Strilen frå Laurdag som var om asfaltering. 

Her blir det nevnt  at det skal asfalterast eit T-kryss øvst mot vest som er uasfaltert 

på Langhøyane. 

Om eg skjønar dette riktig er det oppe med oss som skal asfalterast? 

  

Mvh 

Lars-Erik Ervik  

---------- Forwarded message ---------- 

From: Lars-Erik Ervik <larserikervik@gmail.com> 

Date: 2014-06-11 12:43 GMT+02:00 

Subject: Re: Asfaltering i Langhøyane byggjefelt 

To: Lisbeth Alvær <Lisbeth.Alvaer@radoy.kommune.no> 

Hei igjen 

  

Dette er akkurat same svar eg fekk frå Tore Rikstad for to år sidan, og lite og ingenting har 

skjedd sia då. 

mailto:larserikervik@gmail.com
mailto:larserikervik@gmail.com
mailto:Lisbeth.Alvaer@radoy.kommune.no


Det vart tatt inn på lista då og vart det sagt til meg, men som sagt ingenting har skjedd. Ikkje ein 

gong eitt svar om det vert jobba med. 

Ikkje veit eg kor denne lista ligg og ikkje veit eg kor saka ligg på denne prioriteringslista. Dette 

kan du kanskje hjelpa meg med? 

Eg har ikkje fått noko respons frå Tore Rikstad så eg vel å oppretthalda kontakten med deg.  

  

Ja, eg veit dette står på spørsmål om pengar og prioritering. Eg veit det er masse i kommunen 

som også sjølvsagt treng vedlikehald.  

Dette er noko som har lagt i 15 år og bør likevell gjerast noko med. Får me ein vinter til på dette, 

vert det ikkje bra.  

Det er allereie på bristepunktet spør du meg. Er du interessert i å sjå på dette, stiller eg gjerne opp 

  

Me naboar har også diskutert moglegheita for å sjå på finansiering sjølv men dette vert ikkje rett. 

Dette er ein kommunal veg som Radøy Kommune skal vedlikehalda. 

Ett par lass grus hadde hjulpe på midlertidig. 

  

Mvh 

Lars-Erik Ervik 

  

 

 

  

2014-06-05 14:31 GMT+02:00 Lisbeth Alvær <Lisbeth.Alvaer@radoy.kommune.no>: 

Se vedlagte saksdokumenter. 
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